
Protokół z posiedzenia XXV Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 24 lutego 2021r. 

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIII i XXIV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Plan pracy Rady Gminy Kłodawa na 2021 rok. 

7. Plany pracy komisji stałych Rady Gminy Kłodawa na 2021 rok. 

8. Sprawozdania z prac komisji stałych Rady Gminy Kłodawa w 2020 roku. 

9. Informacja na temat szczepień przeciw COVID-19 (druk BRG nr 350/2021). 

10. Sprawozdanie z działalności biblioteki publicznej w gminie Kłodawa w 2020 roku (druk BRG nr 

351/2021). 

11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Kłodawie w warunkach pandemii 

COVID-19 (druk BRG nr 349/2021). 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2021 rok (druk BRG nr 335/2021); 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2021 – 2029 (druk BRG nr 

336/2021); 

c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kłodawa na lata 2021 - 2023 

(druk BRG nr 337/2021); 

d) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Kłodawa na lata 2021 - 2025 (druk BRG nr 338/2021); 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kłodawa (druk BRG nr 339/2021); 

f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Chwalęcice (druk BRG nr 340/2021); 

g) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kłodawa (druk BRG nr 341/2021); 

h) nadania nazwy ulicy w miejscowości Santocko (druk BRG nr 342/2021); 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 

oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk BRG 

nr 343/2021); 

j) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Kłodawa (druk BRG nr 344/2021); 

k) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych za trwały zarząd (druk BRG nr 

345/2021); 

l) wydania opinii dotyczącej projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

obszaru Gorzowskiego Parku Krajobrazowego (druk BRG nr 346/2021); 

m) wydania opinii dotyczącej projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Puszcza Gorzowska” (druk BRG nr 347/2021); 

n) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 

(druk BRG nr 348/2021); 

o) petycji Piotra Sterkowskiego (druk BRG 349/2021); 

p) petycji Teresy Garland (druk BRG 350/2021). 

13. Wolne wnioski. 



14. Zamknięcie obrad. 

Ad. 1. Otwarcie sesji (rozpoczęcie o godz. 11:00) 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na obradach 
XXV Sesji Rady Gminy Kłodawa.  

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach XXV Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 13 radnych, a 
więc Sesja jest prawomocna. 

Radni nieobecni: Katarzyna Chmiel – Dera, Damian Żołędziejewski. 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad projektów 

uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na możliwość nieodpłatnego nabycia nieruchomości przez osoby fizyczne; 

2)  nadania nazwy ulicy w miejscowości Santocko. 

Poprosiła również i zmianę tytułów projektów  uchwał w punkcie 12 l i m z „ wydania opinii 

dotyczącej projektu uchwały….” na „uzgodnienia projektu uchwały……..”.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

W związku z brakiem innych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - poddał 

pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad poprawek zgłoszonych przez Panią Wójt. 

GŁOSOWANIE NR 1 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za   13 

 Głosy przeciw    0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXIII i XXIV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poddał pod 
głosowanie przyjęcie protokołów z obrad XXIII i XXIV Sesji Rady Gminy.  

GŁOSOWANIE NR 2 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za   13 



 Głosy przeciw    0    

Głosy wstrzymujące się  0 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie 

Ad. 5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Radni nie zgłosili zapytań do przedłożonej informacji. 

Ad. 6. Plan pracy Rady Gminy Kłodawa na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona – omówił propozycję planu pracy. Następnie w związku 
z brakiem dalszych uwag poddał przyjęcie planu pracy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 3 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za   13 

 Głosy przeciw      0 

Głosy wstrzymujące się   0 

Plan pracy został przyjęty jednogłośnie 

Ad. 7. Plany pracy komisji stałych Rady Gminy Kłodawa na 2021 rok. 

Radny Jan Kubera – zwrócił uwagę, że komisja rewizyjna działa na zasadzie porównywania do siebie 
dokumentów i część punktów z planu pracy komisji powinna zostać usunięta. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, że nie ma przepisów, które 

może ograniczyć zakres prac komisji rewizyjnej  tylko do tych, które są udokumentowane.  

Radny Wiesław Witczyk – odpowiedział, że na posiedzeniu komisji rewizyjnej, plan pracy zostanie 

ponownie przeanalizowany. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 8. Sprawozdania z prac komisji stałych Rady Gminy Kłodawa w 2020 roku. 

Radny Roman Leśnicki- przeprosił za rozesłanie wersji roboczej sprawozdania z działalności komisji 

oświaty. Dodał, że prawidłowa wersja została rozdana przed posiedzeniem komisji. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 



Ad. 9. Informacja na temat szczepień przeciw COVID-19  (druk BRG nr 350/2021). 

Rada bez uwag przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności biblioteki publicznej w gminie Kłodawa w 2020 roku (druk BRG 
nr 351/2021). 

Rada bez uwag przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Kłodawie w warunkach pandemii 
COVID-19 (druk BRG nr 349/2021). 

Rada bez uwag przyjęła informację do wiadomości. 

Ad.12a.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2021 rok 
(druk BRG nr 335/2021). 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  Wanda Grabowska - przedstawiła 
pozytywną opinię na temat projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 4 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za   13 

 Głosy przeciw                   0 

Głosy wstrzymujące się   0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/219/2021. 

Ad.12b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2021 – 2029 (druk BRG nr 336/2021) 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  Wanda Grabowska - przedstawiła 
pozytywną opinię na temat projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 5 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za  13 

 Głosy przeciw  0 



Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/220/2021. 

Ad.12c. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 
Kłodawa na lata 2021 - 2023 (druk BRG nr 337/2021). 

Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki - przedstawił pozytywną opinię na temat projektu 
uchwały. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Justyna Piotrzkiewicz – dodała, że do dokumentu 
zostały wprowadzone zmiany omówione na komisji. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 6 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/221/2021 

Ad.12d. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kłodawa na lata 2021 - 2025 (druk 
BRG nr 338/2021) 

Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki - przedstawił pozytywną opinię na temat projektu 
uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 7 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/222/2021 



Ad.12e. Podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kłodawa 
(druk BRG nr 339/2021). 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – powiedział, że komisja skarg i wniosków 
badała skargę i uznała ją za bezzasadną. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 8 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/223/2021. 

Ad. 12f.Podjećie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chwalęcice (druk BRG nr 
340/2021). 

Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki – przedstawił pozytywną opinię komisji na temat 
projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 9 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/224/2021.  

Ad. 12g. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kłodawa (druk BRG nr 
341/2021). 

Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki – przedstawił pozytywną opinię komisji na temat 
projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 



 

GŁOSOWANIE NR 10 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/225/2021.  

Ad. 12h. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Santocko (druk BRG nr 
342/2021). 

Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki – przedstawił pozytywną opinię komisji na temat 
projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 11 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/226/2021.  

Ad. 12i. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia tej umowy (druk BRG nr 343/2021). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię 
komisji na temat projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 12 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 



 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/227/2021 

Ad. 12j. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Kłodawa (druk BRG nr 344/2021). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię 
komisji na temat projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 13 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13  

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Z uwagi na omyłkę powtórzono głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 15 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13  

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana podpozycją nr XXV/228/2021. 

Ad. 12k. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych 
za trwały zarząd (druk BRG nr 345/2021). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię 
komisji na temat projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 14 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 



 Głosy za 13  

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Z uwagi na omyłkę powtórzono głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 16 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13  

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/229/2021.  

Ad. 12l. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Lubuskiego w sprawie obszaru Gorzowskiego Parku Krajobrazowego (druk BRG nr 346/2021). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię 
komisji na temat projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 17 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/230/2021. 

Ad. 12m. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Lubuskiego w sprawie obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Puszcza Gorzowska” (druk BRG 
nr 347/2021). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię 
komisji na temat projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 



GŁOSOWANIE NR 18 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/231/2021. 

Ad. 12n. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk BRG nr 348/2021). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię 
komisji na temat projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 19 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/232/2021. 

Ad. 12o.Podjęcie uchwały w sprawie petycji Piotra Sterkowskiego (druk BRG 349/2021).  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rafał Chodkiewicz – poinformował, iż komisja 
przeanalizowała petycję i uznała ją za niezasługującą na uwzględnienie. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 20 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 11 

 Głosy przeciw  1 

Głosy wstrzymujące się 1 



Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/233/2021. 

Ad. 12p. Podjęcie uchwały w sprawie petycji Teresy Garland (druk BRG 350/2021). 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rafał Chodkiewicz – poinformował, iż komisja 
przeanalizowała petycję i uznała ją za niezasługującą na uwzględnienie. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 21 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/234/2021. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – wyjaśnił, iż coraz więcej osób składa petycje 
na temat różnych spraw. Pani Teresa Garland złożyła petycje, w której domaga się aby Rada Gminy 
zajęła stanowisko w sprawie zmiany ustroju Rzeczpospolitej Polskiej, przyjęcia nowej konstytucji oraz 
nowej ordynacji wyborczej. Rada Gminy ma swoje lokalne obowiązki i wyżej wymienione czynności 
do nich nie należą. Ponadto Rada Gminy nie może ingerować w sprawach zastrzeżonych ustawami 
dla innych organów.  

Ad. 12r.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od 
osób fizycznych.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię 
komisji na temat projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 
ustawy pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 22 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/235/2021. 

Ad. 12s. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Santocko. 



GŁOSOWANIE NR 23 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 Głosy za 13 

 Głosy przeciw  0 

Głosy wstrzymujące się 0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXV/236/2021. 

Ad. 13. Wolne wniosek 

Radna Bożena Adamczak – złożyła na ręce Pani Wójt wniosek w sprawie podjęcia kroków 
dotyczących wyeliminowania częstych awarii sieci energetycznych i przerw w dostawie prądu. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – poinformowała, że będzie próbowała zaprosić na sesję lub 
komisję przedstawiciela Enei, ponieważ ten problem dotyczy całej gminy. 

Radny Rafał Chodkiewicz – dodał, iż mieszkańcy Santocka również często zgłaszają awarie prądu.  

Radna Wanda Grabowska – w imieniu mieszkańców ulicy Leśnej i Łąkowej podziękowała za remont 
drogi. 

Radny Wiesław Witczyk – zapytał o dalsze prace na ulicy Nefrytowej.  

Kierownik Agnieszka Szurgot-Miłosz – wyjaśniła, że ulica jest mocno zagrodzona zabudową 
szeregową i konieczne jest wykonanie odwodnienia w pierwszym etapie a następnie wylewanie 
asfaltu. 

Radny Roman Leśnicki – zapytał czy droga rowerowa, i jednocześnie chodnik, w Kłodawie, w okolicy 
przedszkola zostanie naprawiona. Powstały tam garby i wyrwy z powodu robót w tamtej okolicy.  

Kierownik Jerzy Jesis – zapewnił, że część chodnika zostanie naprawiona.  

Radny Jan Kubera – zgłosił, że na ścieżce rowerowej przy ulicy Gorzowskiej w stronę Barlinka 
potrzebny jest remont, ponieważ są tam dwie wyrwy oraz wbudowany odpływ wody, co utrudnia 
jazdę rowerem. Konieczny jest też remont dróg na Osiedlu Młodych. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – wyrwy na Osiedlu Młodych będą dziś naprawiane, a ścieżka 
przy ulicy Gorzowskiej zostanie dokładnie obejrzana. 

Zastępca Wójta Gminy Kłodawa Andrzej Kwiatkowski – wyjaśnił, że część ścieżek jest w tak złym 
stanie, ponieważ dawniej budowano je z polbruku, który nie jest wytrzymały. Gmina będzie w ciągu 
roku powoli reagować na zniszczenia ścieżki rowerowej. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – podziękowała za cierpliwość w sprawie odśnieżania dróg. 



Radny Roman Leśnicki – zapytał, czy Gmina ma technologiczne możliwości żeby pozbyć się dużej 
kałuży po lodowym garbie na drodze przy plaży oraz, czy jest możliwość odnowienia linii na drodze 
przy plaży, ponieważ są tam ostre zakręty.  

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – powiedziała, że odbyło się już spotkanie na temat stanu 
dróg. Oprócz tego właściciel działki znajdującej się obok, nawoził grunt bez pozwolenia, co 
spowodowało dużo problemów. Gmina już prowadzi postępowanie w tej sprawie.  

Zastępca Wójta Gminy Kłodawa Andrzej Kwiatkowski – wyjaśnił, że problemy ze stanem dróg biorą 
się z nieuregulowanych systemów wód gruntowych. Dodał, iż potrzebny będzie rów odprowadzający 
wodę w kierunku jeziora. 

Radna Wanda Grabowska – zapytała czy jest możliwość odnowienia elewacji budynku 
przylegającego do świetlicy wiejskiej w Chwalęcicach. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, iż budynek jest prywatną własnością i nie 
ma takiej możliwości. 

Ad. 11. Zamknięcie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXV Sesji Rady Gminy 
Kłodawa. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 

Andrzej Korona 


